
Protokół nr 39/09
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

w dniu 9 grudnia 2009 r.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14.00, zakończono o 15.00
Przewodniczył: - Przewodniczący Komisji Witold Budrowski
Protokółowała Joanna Korzeniewska referent w Wydziale Ewidencji i Organizacji

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2010 rok.
4. Wolne wnioski.

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Ad.2.
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3.
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gmmy Sokółka na 2010 rok
przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej.
Radny S.Pałusewicza zgłosił następujące wnioski:
- wykonanie chodników na ul.Głowackiego,
- wykonanie chodników w alejce na ul. Kryńskiej,
- wykonanie nawierzchni na ul. Słowackiego,
- dokończenie inwestycji na ul. Kołłątaja od ul. Wyszyńskiego do 11 listopada,
- wykonanie dokumentacji projektowej na ul. Nadrzecznej
Radna B.Łazarewicz zgłosiła wniosek o wykonanie dokumentacji projektowej na ul.
Kleeberga. Poparła również wniosek radnego Pałusewicza o wykonanie chodników w
alejce na ul. Kryńskiej.
Radna C.Paszko zgłosiła następujące wnioski:
- zakończenie inwestycji na ul. Dolnej w 2010 roku,
- w inwestycji wodociąg na ul. Roski Małe dopisać wykonanie kanału sanitarnego w
części ul. Nowej, Skłodowskiej i Roski Małe. Termin realizacji 2 lata.,



Radny J.Wierzbicki zgłosił wniosek wykonania chodników na ul. Polnej zgodnie z
WPI.
Radny W.Budrowski zapytał co to za inwestycja mała architektura kwota 350 tys. zł.
Skarbnik J.Kucharewicz odpowiedziała, że jest to wykonanie fontanny w mieście.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie wniosków.
Wnioski radnego Pałusewicza:
- wykonanie chodników na ul. Głowackiego
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
- wykonanie chodników w alejce na ul. Kryńskiej,
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
- wykonanie nawierzchni na ul. Słowackiego,
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
- dokończenie inwestycji na ul. Kołłątaja od ul. Wyszyńskiego do 11 listopada,
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
- wykonanie dokumentacji projektowej na ul. Nadrzecznej
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
Wniosek radnej Łazarewicz o wykonanie dokumentacji projektowej na ul. Kleeberga.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
Wnioski radnej Paszko:
- zakończenie inwestycji na ul. Dolnej w 2010 roku,
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek
- w inwestycji wodociąg na ul. Roski Małe dopisać wykonanie kanału sanitarnego w
części ul. Nowej, Skłodowskiej i Roski Małe. Termin realizacji 2 lata.,
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek
Wniosek radnego Wierzbickiego o wykonania chodników na ul. Polnej zgodnie z
WPI.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie całości budżetu wraz z wnioskami
zgłoszonymi.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu budżetu na 2010 rok.

Ad.4
Wolne wnioski.
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Lista obecności
Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

na posiedzeniu w dniu 9 grudnia 2009 r.

L.p. Nazwisko i imię Funkcja Podpis

1. Budrowski Witold Przewodniczący

2. Pałusewicz Stanisław Zastępca
Przewodniczącego { 4__...ilG·'\.._

3. Łazarewicz Beata Katarzyna Członek

4. Kozłowski Stanisław Członek

5. Paszko Celina Członek
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6. Woronowicz Romuald Członek
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